
         FAU Hafslo barne og ungdomsskule

Hafslo, 28.09.2022

Møte i foreldra sitt arbeidsutval ved Hafslo barne- og ungdomskule

Onsdag 28.09.2022 kl.19:00 

Stad: Kantina HBUS 

Tilstades: Hilde Holte Selland, Karin Street, Linda K. Brunborg, Tonje Været, Ann 
Kristin Torgersen, Ine Jeanette Skjerven, Monika Reime, Tomas Kjørlaug, Anne 
Therese Moen, Linda M. Hagelin og Øyvind Oksnes.

Sakliste:

01/22-23: Gjennomgang av referat frå førre FAU-møte. 

● Sak 4 på referatet frå oppstartsmøtet må fjernast.
● Årsmøteprotokollen er signert.
● Endring av styre er sendt inn i brreg, der må dei som ikkje signert signere i

altinn.

02/22-23: Møteplan

● Justert frå tidlegare år. 
● Møteplan godkjent for 2022/2023.

03/22-23: Foredrag/kurs med FUG
● Har fått forslag til foredragspakke.
● Ynskjer å ta dette i samband med storforledremøtet og tek dette torsdag i 

veke 10 (09.03.2022). 
● Leiar og rektor har dialog om å involvere dei andre skulane i kommunane. 

04/22-23: Årshjul

● Endrar første planleggingsmøte for fskefestivalen til mai. Dette er lurt å ta 
i samband med evaluering av 17.mai.

05/22-23: Orienteringssaker
a) Orienteringar frå rektor:

a. Siste veka med nasjonale prøvar. 
b. Gå aksjon 2022.
c. 10 klasse hatt ein fn tur. Blir litt justeringar til neste års 

tur. 
d. Studentar er på plass. 
e. Samarbeid med arbeidslivssenteret:” bra dag på jobb” for 

å skape eit betre arbeidsmiljø.
f. Yngvar Andersen kjem neste veke. 
g. 6 klasse  og 9 klasse skal delta på First Lego League. 
h. Rektor informerte om studietur til Hellas. Muleg 

hospitering frå Irland/Portugal i haust.
b) Orienteringar frå andre: 



a. Vedlikehold og opprettholde standaren på området nede 
ved skulen: Det er utfordringar med hærverk både i 
barnehagen, skulen, uteområde og grillhytta. Korleis kan vi
ansvarleggjere ungdommen? Det er ynskje om å innføre 
konsekvensar for dei som blir tatt, i tillegg bør alle 
ungdomskulelevane vere med på den årlege dugnaden. Då
kan ungdomanne skape eigarskap til området og behandle
det deretter. Det bør lagast køyrereglar for bruk av 
uteområdet.

b. Bygdallaget bestiller bord til samfunnsalen, bruker gamle 
bord som utebord. Utstyr som skal kjøpast inn blir gjort av 
dei ulike laga og organisasjonane. Skal haldast møte to 
ganger i året.

06/22-23: Politikontakt

● Politikontakten kjem på besøk, han vil snakke om foreldrenettverk. Dette 
er eit lågterskel nettverk der ulike tema blir tatt opp, gjerne i samband 
med sosialkveldar. Klassekontaktane tek ansvar for det første møtet og 
vidarefører ansvar til foreldregruppa. Gjeld 1-4 trinn ved HBUS.

 

07/22-23: Trafkktrygging:

a) Søknad sendt til Vestland Fylkeskommune. 
b) Hjartesone, synfaring med Trygg Trafkk neste veke.
c) Gang og Sykkelsti: Kjem tilbake til dette punktet på neste FAU 

møte. Må kartlegge kva som har blitt tatt med frå innspel i fjor.

08/22-23: Julatrefest.

● Planlegger neste møte. 
● Godteposar og sponsor er på plass. 
● Ynskjer å dele opp julatrefesten i to puljer, småskulen i ein pulje og 

mellomtrinnet i ei. Rektor tek det vidare og kjem tilbake med skulen sitt 
synspunkt.

09/22-23: Kommunikasjon mellom heim og skule.

Overgang barnehage/skule: det er komme innspel om at det er vanskeleg å 
opprette god relasjon med lærarane. Skulen må informere godt i forkant av 
skulestart og foreldre må nytte kontaktlærartime, 
utviklingsamtalar/lesesamtalar/visma.

10/22-23: Ungdomsbase.

Vedtatt at Ungdomsbase skal vere i husmorsbygget mellomtrinn/ungdomsskule. 
Gjennomgang av tilbakemelding frå mellomtrinn og ungdomsskule med ynskjer 
og organisering. Må ha avklaring på lokale, eventuelt midlertidige løysingar. 
Veldig viktigt med aktivitet, om ikkje lokale er på plass. Arbeidsgruppa får fult 
mandat frå FAU, oppdaterar undervegs. Møte neste tysdag, lagar ein grovplan 
basert på mellomtrinn og ungdomsskulen sine premissar.



11/22-23: Nøttefri skule.

Ikkje gjennomførbart med nøttefri skule. Må kunne vere spor av nøtter på skulen. 
Skulen kan ikkje garantere for nøttefri skule med tanke på at lokala er utleige 
lokal.

12/22-23: Ymse. 

Innspel frå FAU i Gamlestova Barnehage: Er ynskje om at FAU skal vere med å 
gje ein felles uttale (FAU HBUS/Hafslo Barnehage og Gamlestova.) ref. sak i Sogn 
avis. Luster kommune avlyste anbodskonkurransen då prisen hamna skyhøgt 
over det som var kalkulert. Mistar blandt anna lokaler til arbeidslivsfag, 
kulturskulen og ungdomsklubb. Linda og Tonje tek ansvar, ber FAU Gamlestova 
om utkast på uttalen. 


